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projekt                                                    Protokół nr 42/22 

z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 16 maja 2022 r.  

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 

kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych 

Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 16 maja 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:48 

tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 8 

członków komisji, obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 

potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja. Przewodnicząca poinformowała że obrady 

komisji są prawomocne, w siedzibie Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w sali konferencyjnej nr 229. Obrady odbywały się za pomocą za 

pośrednictwem systemu eSesja.  

W posiedzeniu za pośrednictwem systemu eSesja uczestniczyło 8 członków komisji : 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Grażyna Filipowicz  

3. Elżbieta Kozakiewicz 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Sławomir Wołkowiecki 

 

Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 

uczestniczyli: 

 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych 

społeczno-gospodarczych; 

2. Klaudiusz Widera, radca prawny; 

3. Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

5. Anna Brągiel, dyrektor ŚDS Promyczek w Kędzierzynie Koźlu; 

6. Michał Kuś, inspektor Wydziału Organizacyjnego w Kędzierzynie Koźlu; 

7. Beata Kaczyńska-Pogwizd, kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki w 

Kędzierzynie Koźlu; 

8. Beata Pierzchlewicz, kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych w 

Kędzierzynie Koźlu; 

9. Dominika Słupina, inspektor Wydziału Biura Informacji i Promocji Miasta w Kędzierzynie 

Koźlu; 

10. Gabriela Helbin-Golasz, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa w 

Kędzierzynie Koźlu; 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 41/22 z dnia 20 kwietnia 2022 r.  

4.    Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2021 w zakresie 

działania komisji. 

5.   Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego za rok 

2021. 

6.   Informacja o działaniach asystentów rodziny Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kędzierzynie-Koźlu w roku 2021 r.- temat wynika z planu pracy. 

7.   Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2021 r. dla Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

8.   Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kędzierzynie-Koźlu za 2021 r. 

9.   Opinia komisji do wniosku Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie 

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy 

(PMS.7140.6.5.2022). 

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

11. Zakończenie obrad.   

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wpłynął do wprowadzenia wniosek 

dotyczący uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu 

socjalnego (PMS.7143.1.35.2021). 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

poszerzenie porządku obrad o wniosek PMS.7143.1.35.2021.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Hanna Białas 

 

porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

3. Przyjęcie protokołu nr 41/22 z dnia 20 kwietnia 2022 r.  

4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2021 w zakresie 

działania komisji. 

5. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego za rok 2021. 

6. Informacja o działaniach asystentów rodziny Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kędzierzynie-Koźlu w roku 2021 r.- temat wynika z planu pracy. 

7. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2021 r. dla Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

8. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu za 2021 r. 
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9. Opinia komisji do wniosku Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie 

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy 

(PMS.7140.6.5.2022). 

10. Opinia komisji do wniosku dotyczącego uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie    wskazania 

lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego (PMS.7143.1.35.2021). 

11. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

12. Zakończenie obrad.   

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 41 z dnia 20 kwietnia 2022 r. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu zostały przesłany 

na portal esesja oraz został zamieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu, wobec 

braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół nr 41/22. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 41 z dnia 20 kwietnia 2022 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Ad 4. 

Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2021 w zakresie 

działania komisji (zarządzenie wraz z załącznikami oraz opinia RIO stanowi załącznik do nin. 

protokołu) 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji zostało przedstawione 

sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za rok 2021 wraz z załącznikami. Wpłynęła 

pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, dodała, że wykonanie budżetu w zakresie 

komisji Spraw Społecznych dotyczą głównie spraw społecznych i pomocy społecznej  

z przedstawionych komisji danych budżet został zrealizowany w 99%, w zeszłym roku była 

możliwość realizacji zamierzonych zadań , otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do 

dalszej dyskusji podała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2021 w zakresie 

działania komisji..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina  

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 7,  „wstrzymujących się” – 1, pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za rok 2021 w zakresie działania komisji. 
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Ad 5.  

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2021 (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu).  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji zostało przedstawione 

obszerne sprawozdanie pisemne o współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego za rok 2020. 

Dane wskazują na dużą ilość organizacji pozarządowych działających w naszej gminie, w wielu 

płaszczyznach min. kultury, sportu. Otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dalszej 

dyskusji poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie.  

 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 6.  

Informacja o działaniach asystentów rodziny Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kędzierzynie-Koźlu w roku 2021 r.- temat wynika z planu pracy (informacja stanowi 

załącznik do nin. protokołu).  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji została przestawiona 

pisemna informacja o działaniach asystentów rodziny Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kędzierzynie-Koźlu w roku 2020 r. Otworzyła dyskusję.  

 

Radna Halina Mińczuk zapytała o okres na jaki może zostać objęta pomocą rodzina, korzystając 

z mieszkania z zasobu gminy, w jej ocenie pomoc nie przyniosła efektów, wręcz przeciwnie 

jest coraz gorzej. 

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

udzieliła odpowiedzi, że przeważnie rodziny objęte są opieką przez okres 3 lat, objęcie przez 

rodzinę asystenturą jest na wniosek rodziny bądź na podstawie postanawiania sądu. Skoro 

rodzina zgodziła się na współpracę lecz nie realizuje zamierzonych celów i zadań, mimo 

wielkiej pomocy asystenta, nie wykorzystuje wskazówek  praktycznie w życiu,  nie realizuje 

wspólnie wpracowanych celów i zadań. To zależy od rodziny.  

 

Radna Halina Mińczuk zapytała co z dalszymi zadaniami.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

wyjaśniła, że należy powiadomić sąd, że rodzina nie współpracuje oraz nie należnie zajmuje 

się dziećmi. Lecz nie ma jednoznacznych procedur, z wnioskiem m do sądu może wystąpić 

kurator bądź MOPS.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podsumowała, że te tematy dot. problemów 

rodzinnych  są bardzo trudne, zawsze dyrektor może wystąpić o dodatkowego asystenta. 

 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 
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Ad 7.  

Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2021 r. dla Gminy Kędzierzyn-Koźle  

(sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu).  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji została przestawiona 

pisemna informacja dot. oceny Zasobów Pomocy Społecznej za 2021 r. dla Gminy Kędzierzyn-

Koźle. Z przedstawionych danych wynika, że w 2021 r. rodzin korzystających z pomocy 

społecznej było coraz więcej. Otworzyła dyskusję.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

wyjaśniła, że dane zaciągnięte do raportów są zaciągane, gdyż do systemu zostały wciągnięte 

dane które w zeszłym roku w systemie nie były np. świadczenia dot. pracy socjalnej. Lecz 

wskaźnik osób korzystających z pomocy społecznej maleje.  

 

Radny Marek Piasecki zapytał o wakaty w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej, czy 

poszukują pracowników. 

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

wyjaśniła, że jest rotacja kadry, tak jak w każdej jednostce, gdyż ludzie zamieniają prace.  

Ostatni nabór był na stanowiska opiekuna usług opiekuńczych, lecz nie zgłosili się kandydaci, 

a  w dziale jest zapotrzebowanie. Jest również zapotrzebowanie, również na specjalistyczne 

usługi społeczne, lecz należy mieć odpowiednie kwalifikacje, wykształcenie i predyspozycje.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska o realizację programu 500+. 

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

wyjaśniła, że MOPS realizuje zadanie do końca maja. A od czerwca 2022r. realizację zadania 

przejmuje ZUS.  

 

Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała o spadek świadczeń rodzinnych wraz z dodatkami dot. 

urodzenie dziecka  

    

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

wyjaśniła, dot. to zupełnie innych świadczeń zasiłków rodzinnych wraz z dodatkami, których 

wypłat jest  uwarukowana kryterium dochodowym. Zmniejszająca się ilość beneficjentów 

może wynikać z wzrostu dochodów bądź dużej ilości dokumentów które należy złożyć. Środki 

są waloryzowane rozporządzaniami.  

      

 Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 8.  

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu za 2021 r.,(sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu).  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji została przestawiona 

pisemna informacja dot. sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kędzierzynie-Koźlu za 2021 r. Otworzyła dyskusję.  

 

Radna Małgorzata Lipczyńska wskazała, że komisji zostały przedstawione obszerne co 

wskazuje na ogrom pracy jaką wykonują pracownicy ośrodka, jednostek i domów pomocy. 

Podziękowała za ogromną  pracę na rzecz mieszkańców.  
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Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych poinformował, ze ośrodek w sposób profesjonalny podchodzi do przygotowania 

sprawozdań i pracy na rzecz mieszkańców. Dokument obejmuje wiele ważnych danych.  

 

 Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 9.  

Opinia komisji do wniosku Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie 

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy 

(PMS.7140.6.5.2022) (wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu).  

 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek 

Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu z 

mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy (PMS.7140.6.5.2022), został 

przekazany radnym w formie pisemnej, nawiązując do przedstawionych dokumentów, 

otworzyła dyskusję,  

 

Radna Halina Mińczuk zapytała o liczbę członków rodziny, dla ilu osób jest ww. wniosek.  

 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu, wyjaśniła, że wniosek jest dla rodziny.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie 

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy 

(PMS.7140.6.5.2022)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 10.  

Opinia komisji do wniosku dotyczącego uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie wskazania 

lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego (PMS.7143.1.35.2021) (wniosek 

stanowi załącznik do nin. protokołu).  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek 

dotyczy uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu 

socjalnego (PMS.7143.1.35.2021). 

 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 
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Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu, wyjaśniła, że radnym została przedłożony wniosek, złożony 

przez MZBK i skargą środowiska sąsiedzkiego. Wcześniej był wyrąk sądowy o eksmisję dla 

czterech osób, lecz w miedzy czasie dwoje dzieci zostało zabranych do pieczy zastępczej,  

a córka urodziła swoje dziecko, więc w praktyce zamieszkują trzy osoby, sąsiedzi skarżą się na 

głośne zachowanie, nie przestrzeganie zasad sąsiedzkich, wiec MZBK wnioskuje  

o wcześniejszy przydział mieszkania socjalnego dla tej rodziny.  

 

 

Radna Halina Mińczuk dodała, że lokal mieści się w centrum miasta przy ul. Głowackiego, 

miejsce to sprzyja gromadzeniu się osób patologicznych, którzy nadużywają alkoholu. Plany 

są aby ww. rodzina została wysiedlona a miejsce wskazać dla rodziny nie stwarzającej 

kłopotów. Mieszkańcy chcą spokojnie mieszkać. Został wzniecony pożar. MZBK rozpoczął 

procedury eksmisji.   

 

Radny Sławomir Wołkowiecki zapytała jak długo trwa problem.  

 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że wniosek o eksmisję rodziny rozpoczęła się w 

2019 r. Rodzinie sprawa została założona w 2019 r. Wyrok o eksmisje jest z 2019 r. Skarga 

przez sąsiadów do MZBK została złożona w marcu tego roku, natychmiast została przekazana 

do realizacji, w kwietniu został przygotowany wniosek o  przyśpieszenie wskazania lokalu do 

najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do najmu socjalnego. 

 

Radny Sławomir Wołkowiecki wskazał, że pochwala takie działania, że wydział szybko 

zadziałał, załatwia sprawy szybko. Mieszkańcy mają problem z takimi sąsiadami a jest  

to uciążliwa sprawa.   

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zapytała czy dla tej rodziny będzie przygotowane 

mieszkanie 5 osobowe czy 53 osobowe. 

 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że sytuacja tej rodziny dynamicznie się zmieniała, 

wniosek był przygotowany dla pięciu osób a teraz należy go zmienić dla 3 osób, trzeba 

poprawić zapis. .  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku dotyczącego uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie wskazania 

lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego (PMS.7143.1.35.2021)..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  
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Ad 11.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Kolejny termin komisji Spraw Społecznych został ustalony na 20 czerwca 2022 r. zgodnie  

z planem pracy, odbędzie się komisja wyjazdowa do świetlicy socjoterapeutycznej ,,Brzdąc” 

ul. Grunwaldzka 29 Kędzierzyn– Koźle. 

12.  

Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 

uczestnictwo w obradach i o godz. 16:50 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw Społecznych 
Spisała A. Dworaczek 
        

 

       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

 

        Ewa Odulińska (-) 

 

 

 

 

 

 

 


